

《my family英语作文18篇（带中文）》

my family英语作文 篇一

My family is a small but close-knit group.

There are four of us: my parents, my younger brother, and me. My father works as an engineer, while my mother is a teacher. My younger brother and I enjoy playing sports together, especially basketball.

Every evening, we gather around the dinner table, sharing stories and laughter.

我的家庭虽然小，但关系紧密。

我们共有四个人：我的父母、我的弟弟和我。我的父亲是一名工程师，而我的母亲是一位教师。我的弟弟和我喜欢一起运动，特别是打篮球。

每天晚上，我们都会围坐在餐桌旁，分享故事和欢笑。

my family英语作文 篇二

My family is the center of my life.

It consists of my loving parents, my energetic younger sister, and myself. My mother, a doctor, is very caring and supportive, while my father, a businessman, is always full of wisdom.

We often spend our weekends going on family outings or playing board games. Our home is filled with laughter and warmth.

我的家庭是我生活的中心。

它包括我慈爱的父母、活泼的妹妹和我自己。我的母亲是一名医生，非常体贴和支持他人，而我父亲，一名商人，总是充满智慧。

我们经常在周末进行家庭出游或玩棋盘游戏。我们的家充满了笑声和温暖。

my family英语作文 篇三

My family is like a team, each member playing their part to make our home happy and strong.

My dad is the leader, always there to guide us and give advice. He's also the fixer, fixing anything that breaks in the house.

Mom, on the other hand, is the organizer. She keeps our schedules in order and makes sure we have everything we need. Her cooking is also top-notch!

As for me, I'm the laughter maker. I try to bring smiles to everyone's faces with my jokes and silly antics.

I'm grateful to be part of such a loving and supportive family. They're my everything.

我的家庭就像一支队伍，每个成员都扮演着自己的角色，让我们的家充满快乐和力量。

爸爸是领队，总是在那里引导我们并给出建议。他还是修理工，修理家里任何坏掉的东西。

另一方面，妈妈是组织者。她让我们的日程井然有序，并确保我们拥有一切所需。她的烹饪也是一流的！

至于我，我是开心果。我试图用我的笑话和滑稽动作给每个人的脸上带来笑容。

我很感激能成为这样一个充满爱和支持的家庭的一员。他们是我的一切。

my family英语作文 篇四

My family is a tight-knit group of four.

My dad, with his thick glasses and quick wit, works as an accountant and always has a funny story to share at dinner.

My mom, with her infectious laugh, manages a flower shop, bringing home blooms that fill our house with color and fragrance.

My younger sister, a budding artist, covers our walls with her vibrant drawings.

We bond over family game nights, where we play chess or monopoly, and our conversations are always filled with jokes and dreams. Our home is a sanctuary of warmth and joy.

我的家庭是一个紧密的四口之家。

我的爸爸，戴着一副厚重的眼镜，思维敏捷，他是一名会计师，晚餐时总是有搞笑的

故事和我们分享。

我的妈妈，笑声极具感染力，经营着一家花店，她带回家的花朵让我们的家充满了色彩和香气。

我的妹妹，一个崭露头角的小艺术家，用她鲜艳的画作装点我们的墙壁。

我们在一起的家庭游戏之夜中建立了深厚的感情，我们一起下棋或者玩大富翁，我们的对话总是充满了笑话和梦想。我们的家是一个充满温暖和欢乐的避风港。

my family英语作文 篇五

My family is like a cozy nest where I feel safe and loved. We're a small but tight-knit group.

My mom is the gentlest soul. She wakes me up every morning with a smile and a warm breakfast. Her love is like a soft blanket that wraps me up.

Dad, on the other hand, is the fun one. He jokes around and plays games with me, making our evenings lively and full of laughter.

My family teaches me the importance of love, kindness, and being there for each other. They're my rock, and I cherish every moment with them.

我的家就像一个温馨的巢，让我感到安全和被爱。我们是一个小而紧密的团体。

我的妈妈是最温柔的人。她每天早上都带着微笑和热腾腾的早餐叫醒我。她的爱就像一条柔软的毯子包裹着我。

另一方面，爸爸是家里最有趣的人。他和我开玩笑，一起玩游戏，让我们的夜晚充满活力和欢笑。

我的家人教会了我爱、善良和相互支持的重要性。他们是我的依靠，我珍惜和他们在一起的每一刻。

my family英语作文 篇六

I come from a wonderful family filled with love and laughter. My parents are my best friends.

My mom is the creative one. She loves to cook and decorate our home. She turns our ordinary days into special occasions with her delicious meals and beautiful flowers.

Dad, on the contrary, is the adventurer. He takes us on hiking trips and camping weekends, teaching us to appreciate nature and be brave.

Together, we solve puzzles, play sports, and enjoy family movie nights. Our house is always full of energy and happiness.

My family is my strength. They support me in everything I do, and I love them more than words can express.

我来自一个充满爱和欢笑的美好家庭。我的父母是我最好的朋友。

我的妈妈是个有创造力的人。她喜欢烹饪和装饰我们的家。她用美味的饭菜和美丽的花朵将我们平凡的日子变成特别的日子。

相反，爸爸是个爱冒险的人。他带我们去徒步旅行和周末露营，教我们欣赏大自然，学会勇敢。

我们一起解谜、做运动，享受家庭电影之夜。我们的家总是充满活力和快乐。

我的家人是我的力量。他们支持我做的一切，我对他们的爱无法用言语表达。

my family英语作文 篇七

My family is small but close-knit, with just my father, mother, and me.

Dad is a tall, gentle engineer who always finds time to fix things around the house or help neighbors with their projects.

Mom, a talented artist, fills our home with her beautiful paintings and the aroma of her homemade bread.

We cherish our weekends, often heading to the nearby park for a picnic or curling up on the couch with a good movie. Their constant love and encouragement have shaped me into the person I am today, and I'm grateful for every little moment we share.

我的家庭虽然不大，但非常亲密，只有爸爸、妈妈和我。

爸爸是一位高大的工程师，他总是能抽出时间来修理家里的东西，或者帮助邻居们完成他们的项目。

妈妈是一位有才华的艺术家，她的画作装点着我们的家，还有她自制的面包香气四溢。

我们珍惜每一个周末，经常去附近的公园野餐，或者蜷缩在沙发上观看一部好电影。他们不断的关爱和鼓励塑造了今天的我，我为每一刻我们共同度过的时光感到感激。

my family英语作文 篇八

I have a happy and loving family. There are three of us: my dad, my mom, and me.

My dad is a hardworking man. He works long hours but always finds time to play with me and tell me stories. He's my hero and I look up to him.

My mom is the heart of our home. She takes care of us with so much love and patience. She cooks delicious meals and makes sure our house is always clean and cozy.

I love my family very much. They are my strength and my inspiration. Without them, my life would not be complete.

我有一个幸福而充满爱的家。我们家有三口人：爸爸、妈妈和我。

我的爸爸是个勤劳的人。他工作很长时间，但总能腾出时间陪我玩耍，给我讲故事。他是我的英雄，我很崇拜他。

我的妈妈是我们家的核心。她充满爱心和耐心地照顾着我们。她做美味的饭菜，并确保我们的家总是干净而温馨。

我非常爱我的家人。他们是我的力量和灵感来源。没有他们，我的生活将不完整。

my family英语作文 篇九

Nestled in a cozy corner of our town, lies my beloved family, a warm haven where love and laughter never cease to flourish. Composed of my doting parents and my mischievous younger brother, we form a tight-knit unit, each contributing our unique hues to the vibrant tapestry of our lives.

My father, the pillar of strength, works tirelessly to provide for our family, yet always finds time to share his wisdom and humor, making our evenings filled with laughter and insights. My mother, the heart of our home, nurtures us with her unwavering love and culinary delights that never fail to satisfy our cravings.

My brother, though often mischievous, brings an undeniable spark of energy and joy to our lives. His antics may sometimes test our patience, but they also remind us of the joy of being young and carefree.

Together, we face life's challenges with courage and grace, supporting each other every

step of the way. My family is not just a group of individuals; it's a collective force, bound by love and the shared experiences that shape us into who we are.

在我们小镇的一个温馨角落，住着我深爱的家人，那是一个充满爱与欢笑的温暖港湾。我的家庭由慈爱的父母和调皮的弟弟组成，我们紧密相连，每个人都为生活的多彩画卷添上了自己独特的一笔。

父亲是家中的顶梁柱，他辛勤工作，为我们的家庭提供了一切所需，同时也不忘分享他的智慧和幽默，让我们的夜晚充满了欢笑与启迪。母亲则是家中的灵魂，她以坚定不移的爱和令人垂涎的美食滋养着我们，满足了我们所有的渴望。

弟弟虽然调皮捣蛋，但他无疑为我们的生活带来了无限的活力和欢乐。他的恶作剧有时会考验我们的耐心，但也让我们回想起了年轻无忧的时光。

我们共同勇敢地面对生活的挑战，优雅地跨越每一个障碍，彼此支持，携手前行。我的家庭不仅仅是一群个体的集合，更是一个由爱 and 共同经历凝聚而成的强大力量，塑造了我们成为今天的自己。

my family英语作文 篇十

I have a happy family consisting of four members: my parents, my older sister, and I. We live in a cozy apartment in the suburbs of our city.

My parents are both kind and hardworking. My father is an engineer, and my mother is a teacher. They always encourage me to pursue my dreams and strive for excellence. My older sister, who is in college, is my role model. She is smart, diligent, and always ready to help me with my studies.

We spend quality time together, such as having dinner, watching movies, and going on family trips. We also regularly gather with our extended family for birthday celebrations and holidays.

I am grateful for my family, as they provide me with love, support, and a sense of belonging. They are my pillars of strength, and I know I can always count on them.

我有一个幸福的家庭，由四名成员组成：我的父母、我的姐姐和我。我们住在城市郊区的一个温馨公寓里。

我的父母都非常善良和勤奋。我父亲是一名工程师，我母亲是一名教师。他们总是鼓励我追求梦想，努力追求卓越。我的姐姐正在上大学，她是我学习的榜样。她聪明、勤奋，总是乐于帮助我学习。

我们在一起度过高质量的时光，比如吃晚餐、看电影和全家旅行。我们还定期与大家

庭聚会庆祝生日和节日。

我为我的家庭感到感激，因为他们给了我爱、支持和归属感。他们是我的精神支柱，我知道我总是可以依靠他们。

my family英语作文 篇十一

My family is very special to me. My parents are loving and supportive, and my sister is my best friend. We live in a small town, and we enjoy spending time together.

In the morning, my parents cook breakfast for us, and we eat together. After school, my sister and I do our homework, and my parents help us. In the evening, we watch TV or play games together.

I feel lucky to have such a warm and happy family. We love each other very much, and we always try to help each other. My family is my everything, and I am grateful for them every day.

我的家人对我非常特别。我的父母充满爱心和支持，我的妹妹是我的最好的朋友。我们住在一个小城镇，我们喜欢在一起度过时间。

早上，我的父母为我们做早餐，我们一起吃。放学后，我的妹妹和我做作业，我的父母帮助我们。晚上，我们一起看电视或玩游戏。

我很幸运能有一个如此温暖和幸福的家人。我们彼此非常相爱，并且总是努力互相帮助。我的家人是我的全部，我为他们每一天都感到感激。

my family英语作文 篇十二

My family is a warm and loving one. It consists of my father, mother, and me. My father is a hardworking man who always supports our family. My mother is kind and caring, always ensuring that we are well taken care of. As a child, I am loved and cherished by both of them. We spend quality time together, sharing laughter and joy. My family is my strength and I cherish every moment with them.

我的家庭是一个温暖而充满爱的家庭。它由我的父亲、母亲和我组成。我的父亲是一个勤奋的人，总是支持我们的家庭。我的母亲善良而体贴，总是确保我们得到很好的照顾。作为一个孩子，我深受他们的喜爱和珍视。我们共度美好时光，分享欢笑和快乐。我的家庭是我的力量，我珍惜与他们共度的每一刻。

my family英语作文 篇十三

My family is small but happy. My father is a teacher and my mother is a doctor. They are

both very kind and hardworking. I also have a younger brother who is in elementary school.

We all love to read books and watch movies together. On weekends, we often go for a walk in the park or visit museums. My family is very supportive of my studies and my interests.

I feel lucky to have such a loving and caring family. We always try to help each other and spend quality time together. My family is my strength and my happy place.

我的家庭虽小却很幸福。我的父亲是一名教师，我的母亲是一名医生。他们都非常善良和勤奋。我还有一个正在上小学的弟弟。

我们都喜欢一起看书和看电影。周末，我们经常去公园散步或参观博物馆。我的家人对我的学习和兴趣非常支持。

我很幸运能有这样一个充满爱心和关怀的家庭。我们总是努力互相帮助并一起度过高质量的时光。我的家庭是我的力量和幸福的源泉。

my family英语作文 篇十四

My family is a small but very special one. My parents are my rock, providing unconditional love and guidance. My sister and I are close in age, so we share a lot of fun times together, whether it's playing games or simply talking. Our home is filled with laughter and warmth, creating a safe and comfortable environment for all of us. I cherish the time I spend with my family and am grateful for their love and support.

我的家庭虽然小但很特别。我的父母是我的依靠，他们给予我无条件的爱和指导。我和我姐姐年龄相近，所以我们经常一起度过愉快的时光，无论是玩游戏还是简单地聊天。我们的家充满了欢笑和温暖，为我们所有人创造了一个安全舒适的环境。我珍惜和家人在一起的时光，感谢他们的爱和支持。

my family英语作文 篇十五

Family is the cornerstone of my life. I come from a nuclear family of four members. My father is an engineer, and my mother is a teacher. They are loving, supportive, and my best friends. We live in a small town, and I have two older sisters who are my role models.

My father is a hardworking man who always ensures our needs are met. He is patient and understanding. My mother is a caring and nurturing person. She always puts our family first.

My sisters and I have always been close. We share a love for music and often sing and dance together at home. Despite the occasional arguments, my family is my haven. They provide me with unconditional love and emotional support.

I am grateful every day to be a part of such a wonderful family.

家庭是我生活的基石。我来自一个四口之家的小家庭。我的父亲是一名工程师，我的母亲是一名教师。他们充满爱心，给予支持，也是我的最佳朋友。我们住在小城镇，我还有两个姐姐，她们是我的榜样。

我的父亲是一个勤劳的人，总是确保我们的需求得到满足。他耐心理解。母亲是一个关爱和培养的人。她总是把家庭放在第一位。

姐姐们和我一直很亲密。我们分享对音乐的热爱，经常在家里唱歌跳舞。尽管偶尔会有争吵，我的家庭是我的避风港。他们给予我无条件的爱和情感支持。

我每天都感激不尽，能成为这样一个美妙家庭的一员。

my family英语作文 篇十六

My family is my haven, my support system, and my best friends. We are a nuclear family of four, consisting of my parents, my older sister, and me.

My father is a doctor, known for his kindness and patience. My mother is a teacher, who is warm-hearted and inspiring. They both provide love, guidance, and teach me the value of hard work and perseverance.

My sister is my best friend. We share a close bond and enjoy spending time together. We laugh, play, and discuss our dreams. She is always there for me, supporting and encouraging me.

Despite the occasional challenges, our family is filled with love, understanding, and support. I feel grateful every day to be a part of such a loving and caring family.

我的家庭是我的避风港，我的支持系统，也是我的最佳朋友。我们是一个四口之家，由我的父母，姐姐和我组成。

我的父亲是一名医生，以他的善良和耐心而闻名。我的母亲是一名教师，她热情洋溢，富有启发性。他们俩都给予我爱、指导和教导我努力工作和坚韧不拔的价值。

我的姐姐是我的最佳朋友。我们建立了紧密的联系，并喜欢在一起度过时间。我们互相大笑，玩耍，并讨论我们的梦想。她总是在我身边，支持我，鼓励我。

尽管偶尔会有挑战，但我们的家庭充满了爱、理解和支持。我每天都感激不尽，能成为这样一个充满爱和关怀的家庭的一员。

my family英语作文 篇十七

My family is a cozy nest, consisting of my dad, mom, and me. We three form a happy household.

Dad is a diligent man. He leaves early and returns late every day, devoting much to our family. He loves reading and often tells me about the principles of life. Whenever I encounter difficulties, he always listens to me patiently and offers advice.

Mom is a gentle soul who cares for Dad and me meticulously. She excels at cooking and prepares delicious meals for us every day. Under Mom's care, I feel incredibly happy.

I am the joy of the family. I like telling jokes and making faces to make my family laugh heartily. I also study hard, hoping to contribute to the family in the future.

This is my family, a place full of love and joy. I am proud to live in such a family.

我的家是一个温馨的小窝，家里有爸爸、妈妈和我。我们三人组成了一个幸福的家庭。

爸爸是一个勤奋的人，他每天早出晚归，为了家庭付出了很多。他喜欢看书，经常告诉我一些做人的道理。每当我遇到困难时，他总是耐心地听我诉说，并给我提供建议。

妈妈是一个温柔的人，她无微不至地关心着我和爸爸。她擅长烹饪，每天都能为我们准备美味的饭菜。在妈妈的照顾下，我感到无比幸福。

我是家里的开心果，我喜欢讲笑话、做鬼脸，让家人笑得前仰后合。我也努力学习，希望将来能为家庭贡献自己的力量。

这就是我的家，一个充满爱与欢乐的地方。我为自己能生活在这样一个家庭里而感到自豪。

my family英语作文 篇十八

My family is a vibrant and creative space. Both my dad and mom are artists, and they often create works at home, with me joining in the fun.

Dad excels at painting, and his artworks are always full of life and color. I love sitting beside him, watching him outline beautiful scenes stroke by stroke. Mom, on the other

hand, loves handmade crafts. She can create various things with fabric and thread, such as dolls and cloth bags. I also learn from Mom and try my hand at making small crafts.

Apart from artistic creation, we have many interesting activities in our family. On weekends, we go to the movies, shopping, or have picnics in the park together. These activities not only strengthen our bond but also help us understand each other better.

In my family, everyone can freely express their thoughts and feelings. Whenever we encounter problems, we discuss them together and solve them collectively. This family atmosphere makes me feel very warm and secure.

我家是一个充满活力和创意的地方。爸爸妈妈都是艺术家，他们经常在家里进行创作，我也会参与其中。

爸爸擅长绘画，他的画作总是充满了生机和色彩。我喜欢坐在他旁边，看他一笔一笔地勾勒出美丽的画面。妈妈则喜欢手工制作，她可以用布料和针线做出各种各样的东西，比如玩偶、布包等。我也会跟着妈妈学习，尝试做一些小手工。

除了艺术创作，我们家还有很多有趣的活动。周末时，我们会一起去看电影、逛街或者去公园野餐。这些活动不仅增进了我们之间的感情，也让我们更加了解彼此。

在我家里，每个人都可以自由地表达自己的想法和感受。无论遇到什么问题，我们都会一起讨论，共同解决。这种家庭氛围让我感到非常温暖和安心。